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                                                                                                           Kożuchów, 02.11.2022 r. 
 
Nasz znak: OR.0003.28.2022.MR 
 
                                                                                                      Pan/ Pani  

                                                                                                      ............................................... 

                                                                                                      ............................................... 

 

sprawa: interpelacje radnych Rady Miejskiej w Kożuchowie. 

Informuję, że na sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie w dniu 27 października 2022 roku, zgłoszono 

następującą interpelację: 

 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej 
Cyt.: 
- W dniu 12.02.2020r. po pełnionym dyżurze w Biurze Rady, zwróciłem się z wnioskiem cyt.:„W związku 

z prowadzonymi pracami na drodze przy ul. Głowackiego w Kożuchowie w ramach Uporządkowania 

Gospodarki Wodno – ściekowej Aglomeracji Kożuchów, proszę zwrócić uwagę w momencie odbioru 

inwestycji, czy firma doprowadziła chodnik położony wzdłuż tej drogi (od skrzyżowania z pl. Zwycięstwa 

do zjazdu na parking) do stanu pierwotnego. Tzw. „ciężki sprzęt” używany przy tej inwestycji 

spowodował koleiny w nawierzchni chodnika. Chodnik położony w 2018r.” 

W odpowiedzi na ww. wniosek prezes PUK USKOM w przesłanym do mnie wyjaśnieniu z dnia 

18.02.2020r L.dz. JRP/31/02/2020/MK stwierdza, że na etapie odbioru przedmiotowego odcinka robót 

Zarządca drogi tj. Gmina w protokole odbioru z dnia 30.01.2020r. pasa drogowego oraz terenu 

gminnego po zakończeniu prac przez firmę KANWOD stwierdził, że wada chodnika, o której była mowa 

nie została spowodowana w wyniku robót realizowanych przez wykonawcę kanalizacji sanitarnej i sieci 

wodociągowej. 

W związku z powyższym w dniu 26.03.2020r. wnioskowałem do tut. Urzędu o niezwłoczne 

zwrócenie się do wykonawcy tego chodnika o usunięcie usterek w ramach obowiązującej umowy 

gwarancyjnej. Umowa SI.7013.2.17.2018 podpisana z wykonawcą w 24.05.2018r., odbiór prac 

28.06.2018r. z 60 miesięcznym okresem gwarancji.  

W otrzymanej odpowiedzi zostałem poinformowany, że taki przegląd gwarancyjny odbędzie się 

dopiero na przełomie sierpnia i września 2020r. W późniejszym okresie czasu wykonawca kilkukrotnie 

słownie deklarował usunięcie usterek.  

Proszę o informacje na jakim etapie jest realizacja tego zobowiązania. 

 

 

 

  Przewodniczący Rady Miejskiej 

                      Ireneusz Drzewiecki 


